



Nimbus

MÉHUL • THE COMPLETE SYMPHONIES
GULBENKIAN ORCHESTRA • MICHEL SWIERCZEWSKI

NI 5184/5

NI 5184/5

MÉHUL The Complete Symphonies

Orchestra of the Gulbenkian Foundation

Michel Swierczewski, *conductor*

Nimbus

MÉHUL • THE COMPLETE SYMPHONIES
GULBENKIAN ORCHESTRA • MICHEL SWIERCZEWSKI

NI 5184/5

	DISC ONE	64.05	
1	Overture: La Chasse du Jeune Henri	10.35	
2 – 5	Symphony No.1 in G minor	25.57	
6 – 9	Symphony No.2 in D major	27.33	
	DISC TWO	53.52	
1	Overture: Le Trésor Supposé	4.28	
2 – 4	Symphony No.3 in C major	23.40	
5 – 8	Symphony No.4 in E major	25.44	
	Total playing time	117.57	

Released to mark the bicentenary of the French Revolution, this is the only set of Méhul's complete symphonies on CD. In his day, Méhul was France's most famous composer - his many operas placed him alongside Beethoven and Cherubini. Typical of music in Napoleon's times, the symphonies are characterised by brilliance and virtuosity, qualities brought out by the partnership between Michel Swierczewski and the Orchestra of the Gulbenkian Foundation. Although forgotten by the Parisian establishment they are important in the development of the symphony before Berlioz.

Cette série enregistrée, qui est la seule intégrale, sur compact-disc, des symphonies de Méhul, voit le jour à l'occasion du bicentenaire de la Révolution française. Méhul fut le compositeur française le plus célèbre de son temps, et bon nombre de ses opéras le plaçaient sur un pied d'égalité avec Beethoven ou Cherubini. Ses oeuvres dans ce genre, qui sont caractéristiques du type de musique joué sous Napoléon, se distinguent par leur éclat et leur virtuosité. Et bien qu'elles soient aujourd'hui oubliées des Français dans leur ensemble, elles continuent d'occuper une place importante dans l'évolution de la symphonie avant Berlioz.

COMPACT
disc
DIGITAL AUDIO

DDD

LC 5871



Made in the UK by Nimbus Records
© 1989 Wyastone Estate Limited
© 1989 Nimbus Records Limited
<http://www.wyastone.co.uk>



0 710357 518423